
Mondelinge vragen CDA, Glasvezel Nieuwleusen, Raad 21 maart 2016

Al eerder hebben we aangegeven te hechten aan glasvezel voor de hele gemeente. De economische 
en sociale belangen zijn groot; we zien het als randvoorwaardelijk om een vitale 
gemeente/gemeenschap te zijn en te blijven. Ook de wethouder heeft eerder aangegeven dit te 
onderschrijven en heeft aangegeven dit actief op te pakken. 

Op 2 november 2015 heeft de gemeenteraad ingestemd met de garantstelling voor het 
glasvezelnetwerk van Synergie, Nieuwleusen. Het was onze verwachting dat in het voorjaar de schop 
de grond in kon. 

Sinds november is er weinig tot geen communicatie meer geweest rondom het initiatief in 
Nieuwleusen. Tot de mededeling van het college met als datum 25 februari 2016 dat er nog een 
marktconsultatie moet plaatsvinden. Deze zal naar verwachting “in maart starten en heeft 
waarschijnlijk een doorlooptijd van 6 tot 10 weken”. 

Naar aanleiding hiervan en naar aanleiding van de Nieuwsbrief die Synergie onlangs verstuurd heeft 
de CDA-fractie een aantal vragen aan het college:

1. We hebben naar aanleiding van de nieuwe ontwikkelingen behoefte aan overzicht. Dat geldt 
ook de inwoners van Nieuwleusen. Hoe ziet vanuit de gemeente de (proces)planning voor 
het project Glasvezel Nieuwleusen Synergie eruit en wat is de rol van de gemeente hierbij? 

2. In de mededeling wordt gesproken over:  “vigerend staatsteunkader van de Europese 
Commissie en marktconsultatie”. Waarom zijn deze kaders een aantal maanden ná 
goedkeuring van de garantstelling door de raad op tafel gekomen?

3. Om niet ingehaald te worden door de ontwikkelingen om ons heen, zie bijvoorbeeld het 
initiatief bezuiden de Vecht, moet er haast gemaakt worden. Straks wordt de boot gemist en 
staat een belangrijk deel van onze gemeente met lege handen. Ligt binnen de gemeente de 
focus wel op zo spoedig mogelijke uitrol van glasvezel in Nieuwleusen, of gaan we kansen 
missen? 
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